
Országos szintűvé vált a Kőbányai
Rendvédelmi Nap

Hatodik alkalommal rendezték meg augusztus utolsó
szombatján a Kőbányai Rendvédelmi Napot, amely az
elmúlt évek során az ország egyik legnagyobb szabású
rendészeti nyílt napjává nőtte ki magát. Így nem csoda,
hogy a színes programokkal, látványos bemutatókkal
tarkított rendezvény ismét nagy sikert aratott. Az Óhegy
parki eseményre több ezren látogattak ki, akik – sok más
mellett – láthattak kommandós akciót, nézők közé leszálló
helikoptert, kutyás bemutatót és a lovas parádét, valamint
lángoló autó eloltását. Az érdeklődők ügyességi
versenyeken és játékos vetélkedőkön próbálhatták ki
magukat, bemehettek füstsátorba vagy akár
védőruházatba beöltözve tüzet is olthattak. Koncertekben
sem volt hiány, a színpadon több zenekar is fellépett, míg a
záró koncert énekesei Szulák Andrea, Nagy Sándor és
Majsai Gábor voltak.
Forrás: Rve.hu, Fovaros.katasztrofavedelem.hu, Kőbánya.hu

Elismerés a szabadnapján mentő
kőbányai tűzoltónak

Augusztus végén a 4. számú főúton egy személygépkocsi
kamionnnal ütközött és kigyulladt. A sofőr beszorult az
összeroncsolódott gépjárműbe és nem adott életjelet
magáról. A balesetnek szemtanúja volt a szabadnapját
töltő Egri Ernő tűzoltó főtörzsőrmester, a kőbányai
hivatásos tűzoltó-parancsnokság tűzoltója is, aki bátor
magatartást tanúsítva megkezdte a mentést. Kézi tűzoltó
készülékkel eloltotta a tüzet, közben folyamatosan
tájékoztatta az illetékes katasztrófavédelmi igazgatóságot,
segítve ezzel a kiérkező tűzoltó egységek munkáját. Dr.
Bakondi György tűzoltó altábornagy, a BM Országos
Katasztrófavédelmi Főigazgatóság főigazgatója a
bekövetkezett veszélyhelyzet elhárításában nyújtott
kimagasló helytállása, bátor magatartása elismeréseként
főigazgatói ajándéktárgyat adományozott Egri Ernő
tűzoltó főtörzsőrmesternek.

Megkeződött a tanév

A viszontlátás örömével kezdődött az új tanév a kőbányai
iskolákban, óvodákban és bölcsődékben. Az újhegyi
Széchenyi István Általános Iskola tanévnyitó ünnepségén
Sándor Zoltán igazgató köszöntötte a diákokat, szülőket és
a pedagógusokat, beszédében testi, lelki, szellemi és
hitbéli gyarapodást kívánt mindenkinek. Az igazgató
megköszönte azoknak a szülőknek és pedagógusoknak az
önzetlen munkáját, akik a nyáron 1 3 tantermet festettek ki.

Kalandpark a kitűnőknek
Írta: Tóth Zita Valéria

Az Üllői úti Janikovszky Éva Általános Iskola vezetősége az
előző tanévben úgy döntött, hogy 3-8. osztályos kitűnő
tanulóit, illetve azokat a gyerekeket, akik 4 tantárgyból
javítottak az előző félévhez képest, nemcsak
könyvjutalomban részesíti. Ennek megfelelően az új tanév
kezdetén a tanárok ráadásként egy izgalmas délelőttöt
szerveztek az Orczy Kalandparkba, ahol a diákoknak a két
óra mászáson kívül játékos lézerharcban is része lehetett.
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Jó hangulatú vásáros sportnap

A nyári szünet után újra összegyűltek a kőbányai
„vásárosok”, ezúttal Óhegy és Újhegy közös határán, a
Sibrik úton. A szeptemberi Közösségi Vásárra ezúttal a
BÁRKA Családsegítő Szolgálat Sportnapjával egy
udvarban és időben került sor, a két rendezvény
együttesen ötszáz érdeklődőt és résztvevőt vonzott.

Amíg a BÁRKA Sportnapja sok-sok ingyenes programot
kínálva (pl. lovaglás, baba-mama sarok, vitézi próba,
íjászati bemutató stb.) várta a családok apraja-nagyját az
udvar egyik felén, addig a kert másik részén gyűlhettek
össze azok, akik szerettek volna túladni felesleges
holmijaikon, illetve be akarták szerezni az
iskolakezdéshez, őszi időszakhoz szükséges dolgokat. Az
égiek igen kegyesek voltak a közös rendezvényhez,
hiszen a családok gyönyörű napsütésben és kellemes
melegben tölthették el a szombat délelőttöt.
A jó hangulat és a szép idő révén kellemes civil
dzsembori kerekedett a BÁRKA udvarán: voltak, akik
régi ismerősökkel találkoztak, míg mások új
ismeretségre tettek szert. A szülők mellett a gyerekek is
jól érezték magukat, kiélvezték a hatalmas park zöld
tereit és a sportnap programjait. Igen nagy sikere volt a
lilahagymás zsíros kenyérnek, ami tovább fokozta az
esemény piknik jellegét.
Portálunk, azaz a Kőbánya.info szerkesztőcsapatának
tagjai (Dankó Györgyi, Zsellér Gábor és Dankó József) és
a Cselekedjünk Közhasznú Alapítvány tagjai által
szervezett Kőbányai Közösségi Vásárról további
információkat a www.vasar.kobanya.info elérhetőségen,
vagy a vásár Facebook oldalon talál:
www.facebook.com/KobanyaiVasar

Megalakult a Pongrác Telepet
Támogató Egyesület

Június 1 9-én a Pongrác Közösségi Házban megtartotta
alakuló közgyűlését a Pongrác Telep Megújítását Segítő
Egyesület. Az előzetes felhívásra nagyon sokan jelentek
meg, hogy részesei legyenek a lakótelep megújításának
szándékával létrejövő egyesületnek. A kötelező
formaságok miatt hosszúra nyúlt első közgyűlésen 21
tag nyilvánította ki belépési szándékát. Sor került az
Alapszabály szövegének véglegesítésére, a tagsági díjak
mértékének meghatározására (3000 Ft/év -
nyugdíjasoknak és diákoknak 1 500 Ft/év), az egyesület
tisztségviselőinek megválasztására. Forrás: Gera Zoltán,
Kispongrác.hu

Ingyenes angol baba-mama klub
Újhegyen minden pénteken

Az Újhegyi Közösségi Házban folytatódik az angol baba-
mama klub, amely minden pénteken 9:30 órától tartja
összejöveteleit. Érdeklődni lehet a 70/949 21 38-as
számon, vagy az ujhegy@mumsenglishclub.hu címen.

Színesebb iskola - kreatív tanárok
festették a falat
Írta: Tóth Zita Valéria

Kreatív kollégák vidám falfestéssel tették szó szerint
színesebbé az életet az Üllői úti Janikovszky Éva
Általános Iskolában. A földszinten és az első emeleti
falon láthatók a több napi kitartó munkának köszönhető
alkotások, melyek közül az előbbi, mely egy dzsungelt és
a benne élő állatokat ábrázolja, az ajtók feletti teljes
falfelületet beborítja. Az emeleti festmény pedig az
iskola profiljának megfelelően az angol tagozatra utal a
sárga iskolabusszal, amiből lelkes tanulók integetnek.
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Szent István-napi ünnepség Kőbányán

Kenyérszenteléssel és műsorral emlékeztek meg a
kőbányaiak államalapításunk, az új kenyér és Szent István
királyunk ünnepéről az önkormányzat szervezésében a
Magyar Oltárnál. Az eseményen Helyey László Jászai Mari-
díjas színművész mondott verset, míg Kóti Judit
népdalénekes és Szerényi Béla népzenész, valamint
zenésztársaik előadásában népdalok hangzottak el. A
református és katolikus egyház tiszteletesei ünnepi
beszédeik megtartása után közösen szentelték meg az új
kenyeret. Beszédet mondott dr. György István, Kőbánya
országgyűlési képviselője, főpolgármester-helyettes, aki
történelmi áttekintést adott szent királyunk nemzetépítő
tevékenységéről, valamint annakmai napig tartó hatásáról.

Önkormányzati támogatással szépül az
Ihász utcai református templom

A Kőbánya.hu portál számolt be arról, hogy elkezdődött a
Kőbányai Református Egyházközség Ihász utcai
templomában található 3,5 méter magas és 1 ,2 méter széles
ólomfestésű üvegablakok rekonstrukciója, a munkálatokat a
Kőbányai Önkormányzat 4,1 millió forinttal támogatja. A
felújításra azért volt szükség, mert az esőzések által
évtizedek alatt életveszélyessé váltak az ablakok – tudta
meg a Kőbánya.hu Szilágyi-Sándor András lelkipásztortól. Az
ablakok az idők során meghasadtak a súlytól. A
munkálatokban további három rossz üvegablakot és három
kerek ablakot is kicserélnek. A 1 20 éves Ihász utcai
református templom ablakainak teljes felújítása karácsonyra
várható.

Intézményfejlesztések Kőbányán

A Kőbánya.hu portál számolt be arról, hogy a Kőbányai
Önkormányzat képviselő-testületének sikeres
intézményfejlesztési sorozata újabb állomáshoz érkezett:
számos középület 201 3 folyamán történő felújítása után ezen
a nyáron a Gépmadár utcai óvoda és bölcsőde átfogó
fejlesztésére is sor került. A felújítási munkálatok keretében a
vizesblokkok felújítását és a teraszok burkolása végezték el a
szakemberek, amit teljes mértékben az önkormányzat
finanszíroz – tudta meg a Kőbánya.hu dr. Pap Sándor
alpolgármestertől. Az épület energetikai fejlesztésének
költségét pedig uniós forrásból fedezik. Ennek keretében
sikerül az összes külső nyílászárót kicserélni, a lapos tető víz-
és hőszigetelését felújítani, elvégezni a homlokzat utólagos
hőszigetelését, valamint megvalósítani a radiátorok
szelepcseréjét. Mindennek köszönhetően korszerűbb,
energiatudatos épület várja a bölcsődéseket és óvodásokat.
Önkormányzati támogatás révén tehát az intézmény kívül-
belül részlegesen megújult, korszerű, az elvárásoknak
megfelelő és az igényeket kielégítő infrastruktúrát nyert.
A Kőbánya.hu cikkében arról is ír, hogy a Kada utcai
sportcsarnok a Kőbányai Darazsak SE közreműködésével épül
meg, melyet Zsíros Tibor Kosárlabda Csarnoknak neveznek el.

A 1 00 fős lelátóval ellátott csarnok bruttó összértéke 526
millió forint, melyből 368 millió forintot társasági és
nyereségadóból finanszíroznak, a 1 58 milliós önrészt pedig az
önkormányzat biztosítja. A Zsíros Tibor-akadémia nemcsak
minőségi utánpótlás-nevelést, hanem a régióban sportolni
vágyók részére is lehetőséget kíván biztosítani.
Megszépült a Kroó György Zene- és Képzőművészeti Iskola
hangversenyterme is. A legkisebbek számára a játszótéri
eszközök fejlesztésére, a Gesztenye Óvoda, a Kincskeresők
Óvoda és a Csupa Csoda Óvoda vizesblokkjainak felújítására, a
Cseperedők Bölcsődében a lapos tető és a konyha felújítására
szintén sor került (ez utóbbi 1 5 millió forint értékben).
Továbbá két általános iskola vizesblokkjainak egy részét
szintén felújították a Keresztury Dezső Általános Iskola és
Harmat Általános Iskola, összesen 26 millió forint értékben).
Az önkormányzat idén az Újhegyi uszodát 1 0 millió forinttal
fejlesztette. Ősszel további intézmények korszerűsítését
tervezi az önkormányzat – mondta dr. Pap Sándor. Forrás:
Kőbánya.hu

Indul a parkolási rendszer a Gyakorló
utcai lakótelepen

201 3. október 1 -jétől fizető parkolási övezetté válik Budapest
egyik legforgalmasabb forgalmi csomópontja, az Örs vezér
tere környezetében lévő, a Kerepesi út - Fehér út - Gyakorló
utca - Hatház utca által határolt terület. Az önkormányzati
beruházás keretében elsőként az ügyfélszolgálati iroda
készült el, melyet már megnyitott a parkolásüzemeltetéssel
megbízott önkormányzati társaság, a Kőbányai Vagyonkezelő
Zrt. a Gépmadár utca 2-8. szám alatt. Augusztus végén
helyszíni szemlét tartott Kovács Róbert polgármester az új
parkolásüzemeltetési ügyfélszolgálaton, aki elmondta, hogy
nagyon régóta húzódikmár ez az ügy.
A polgármester kiemelte, az új parkolásüzemeltetési rendszer
bevezetésének elsődleges célja, hogy megoldja a Gyakorló
utcai lakótelep lakosságának közlekedési és parkolási
problémáját, továbbá, hogy lakókörnyezetüket rendezetté,
élhetővé tegye. A fejlesztéssel segítséget kívánnak nyújtani a
kőbányai lakosoknak, akik eddig nem tudtak autójukkal a
lakótelepen parkolni, és kénytelenek voltak a lakóhelyüktől
távol megállni. A Kőbányai Önkormányzat kizárólag saját
forrásból megvalósuló, több mint száz millió forintos
beruházása keretében – a díjfizetés bevezetése mellett – sor
kerül új parkolók kiépítésére, burkolatok felújítására,
helyenként a forgalmi rend megváltoztatására és a környezet
rendbetételére is.
A parkolásért október 1 -jétől munkanapokon 8 és 1 8 óra
között kell majd fizetni. A parkolás a Gyakorló utcai
lakótelepen élőknek továbbra is ingyenes marad, de nekik is
be kell fáradniuk az ügyfélszolgálati irodába regisztrálni
gépjárművüket, aminek díja 2400 Ft. Eddig körülbelül 580
engedélyt adott ki az ügyfélszolgálat. A parkolásüzemeltetési
ügyfélszolgálati iroda munkanapokon, naponta 9 és 1 7 óra
között várja elsősorban a környék lakosságát, a várakozási
hozzájárulást kérőket, de minden érdeklődőnek készséggel
adnak felvilágosítást.

ÖNKORMÁNYZATI HÍRMONDÓ
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Szardínián szerepelt a Törekvés Táncegyüttes

Nagy sikert aratott a Törekvés Táncegyüttes július 25.
augusztus 6 közötti szardíniai vendégszereplése. A több
fesztiválon is bemutatkozó csoport méltó módon képviselte
hazánkat, erősítette hírnevét Magyarországnak és
természetesen Kőbányának is. A csoport barátságot kötött a
meghívó Perdasdefogu városának néptánc csoportjával, és
megismerkedett a helyi, archaikus tánckultúrával, mely
gyökerei a reneszánszkorig nyúlnak vissza. Bepillantást
nyertek még a több ezer éves Nuraga kultúrába, és
megismerték a sziget ökológiáját. Érdekesség volt az itt még
őshonosan élő flamingó, mely egyedülálló Európában. A szárd
emberek rendkívüli vendégszeretete, talán csak a
magyarokéval hasonlítható össze – vélekedett Vizi Tibor, az
együttes egyik vezetője. A Kőbányai Önkormányzat által is
támogatott útról a táncosok egyöntetű véleménye az volt,
hogy „vissza szeretnének menni”, amire jó esély van, mert a
szóbeli meghívás már megtörtént. Forrás: Törekvés
Táncegyüttes

Egy ország az áradó Duna mentén

A Katasztrófavédelem Központi Múzeuma kőbányai
Filmklubjának programsorozata "Egy ország az áradó Duna
mentén" címmel folytatódik szeptember 24-én, 1 7.00 órakor.
Az évadnyitó program a közelmúlt árvízi katasztrófájának
részleteit veszi górcső alá. A Filmklub egy olyan szakember
szemével kívánja bemutatni az ár elleni védekezés
megfeszített munkáját, aki kulcsszerepet töltött be a
védekezésben. A vendég Zalasch Zsolt tű. alezredes, a KOK
Katasztrófavédelmi és Iparbiztonsági Szakcsoportjának
szakcsoportvezetője életre kelti a vetített képeket, és azokat
kommentálva ábrázolja az emberi összefogásról,küzdelemről
szóló eseményeket. Ingyenes a belépés. Helyszín: Budapest,
Martinovics tér 1 2. Kapcsolat: kok.muzeum@katved.gov.hu,
Tel./Fax: 261 -3586

A kőbányai Jobbik új képviselőjének
elérhetőségei

Változás történt a Kőbányai Önkormányzat Képviselő-
testületének személyi összetételében. A kőbányai Jobbik
korábbi képviselője, Tokody Marcell Gergely az
Országgyűlés Hivatalában vállalt hivatalvezetői megbízatást,
és az összeférhetetlenségi szabályok miatt lemondott
budapesti alelnöki, kőbányai elnöki, valamint önkormányzati
képviselői pozíciójáról. A kerületi testületbe Farkas Gábort
delegálta a Jobbik Magyarországért Mozgalom. Farkas
Gábor 1 968-ban született Budapesten, 1 974 óta él
Kőbányán. Középfokú kereskedelmi végzettséggel
rendelkezik. Két gyermek boldog apja, párjával
kiegyensúlyozott életet él. A mindennapok gondjai miatt
kezdett politikával foglalkozni, úgy érzi, hogy így tud tenni a
legtöbbet az emberekért és a lakókörnyezetért.
Bemutatkozásában így fogalmaz: „Önök között nőttem fel,
lettem ember és jelenleg is itt élek Önökkel, nem felülről
szemlélem az eseményeket.” Legfőbb céljának a közrend
védelmét és a nyugdíjasok létbizonytalanságának orvoslását
tekinti. Foglalkozni akar a kereső réteg, azaz a dolgozni
akaró emberek problémái, vissza akarja adni a munka
becsületét és értelmét.
A képviselő elérhetőségei: Farkas Gábor, Budapest, 1 1 08.
Hang utca 1 0. 2/1 1 . Email: farkas.gabor@jobbik.hu,telefon:
+36 70 942 6059, blog: www.farkasgabor.bloglap.hu
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Két tornagyőzelmet arattak a
Kőbányai Darazsak a Sirius Kupán

Hatodik alkalommal szervezték meg Marosvásárhelyen a
lányok számára kiírt Sirius Kupát augusztus 1 9–24. között. A
tornán hat klub vett részt négy korosztályban összesen
tizennégy csapattal. A tornagyőzelmeket a Kőbányai
Darazsak és a budapesti BEAC osztották el egymás között:
előbbiek két nagyobb, az utóbbiak a két kisebb
korosztályban győztek:

Beruházás-dömping Kőbányán

A nyár folyamán soha nem látott mennyiségű fejlesztés
valósult meg kerületünkben, néhány napon belül adta
át megvalósult kőbányai beruházását a Bosch, Egis és a
Continental.
Kőbányán kötött stratégiai megállapodást a magyar
kormány és a magyarországi Bosch-csoport a
nemzetközi cég Gyömrői úti központja első épületének
átadási ünnepségén. A magyarországi Bosch-csoport új
kőbányai központja 30 milliárd forintért 201 5-re készül
el. Az alapkövet 201 1 októberében tették le, az első
épület átadásával a 1 1 000 négyzetméteres
épületkomplexumba 350 fejlesztő, kereskedelmi és
adminisztrációs területen dolgozó munkatárs költözött.
A Continental Automotive Hungary Kft.
sajtótájékoztató keretében jelentette be
terjeszkedését és bővülését. A vállalat kőbányai gyára
több mint 1 77,8 millió forintos támogatást nyert a
„Vállalatok komplex technológiai innovációja” című
pályázaton. Kizárólag a kőbányai részlegben fognak
Electronic Brake System-et (EBS) és Steering-et (szervo)
gyártani. Az idén átadott új Napmátka utcai részlegben
42 új logisztikai munkahely jött létre.
Várhatóan októberben fejeződik be az Egis
Gyógyszergyár hatóanyag-technológiai kutatást és
kísérleti fejlesztést erősítő beruházása a vállalat
kőbányai központjában. A 4,6 milliárd forintos projektet
az Európai Unió és a magyar állam 1 ,1 5 milliárd forinttal
támogatja. A projektet bemutató sajtótájékoztatón
elhangzott, hogy a beruházással tíz új kutatói
munkahely létesül az Egisnél, ahol a kutatásban
foglalkoztatottak létszáma meghaladja az 500-at.

Októberben kezdődik a 3-as villamos
pályafelújításának első üteme

Régóta várt fejlesztés kezdődhet meg végre Kőbányán,
október első felében ugyanis megkezdik a budapesti 3-as
villamosvonal komplex felújítását, elsőként a Fehér úton
indul a munka. A Mexikói úttól a Gubacsi útig teljes
mértékben megújul az 3-as villamos vonala, a vágányok és a
megállók felújítása után 201 5-ben új, alacsonypadlós,
korszerű villamosok állhatnak majd forgalomba –mondta dr.
György István főpolgármester-helyettes. Eredményesen
zárult a 3-as villamos vonal a Mexikói út és a Gubacsi út
közötti szakaszának felújítására lebonyolított közbeszerzési
eljárás, melynek eredményeképpen Fővárosi Önkormányzat
megbízásából a BKK kivitelezési szerződést írt alá a nyertes
A-HÍD Építő Zrt.-vel – adta hírül a városvezető. Mint mondta,
a közel 1 1 milliárd forint értékű beruházás során a pálya és a

megállóhelyek is átépülnek, újjáépül az áramellátó rendszer,
és számos járulékos munkát végeznek el. Teljes
pályafelújítás valósul meg a Mexikói út térségében és az
Erzsébet királyné útján, a Fehér úton, az Élessaroknál és a
Kőrösi Csoma Sándor úton. A Kápolna utcában új
visszafordítási lehetőség létesül, a Bihari úton a jelenlegi
egyvágányú villamos pályát kétvágányúvá alakítják át. A
több mint 1 3 kilométernyi villamos pálya helyreállítását
követően megszűnnek a jelenlegi, helyenként 1 0-30
km/órás sebességkorlátozások, így érezhetően csökken
majd az utazási idő – sorolta a beruházás előnyeit György
István, hangsúlyozva, hogy a jelenleginél jóval csendesebb
és tartósabb pályaszerkezetet alakítanak ki.
A projekt költségének 93,92 százalékát EU-s támogatásból
fedezik, az önrészt pedig a Fővárosi Önkormányzat
biztosítja. A munkálatok tervezetten október első felében
kezdődhetnek meg, elsőként az Örs vezér tere M+H és a
Mázsa tér közötti szakaszon, majd 201 4 nyarától a Mázsa tér
és az Ecseri út M közötti szakaszon. A felújítás várhatóan
201 4 év végéig fejeződik be.
A vonalon az összes megállóhelyet akadálymenetesítik, így a

mozgásukban korlátozottak mellett a babakocsit toló
kisgyermekes anyukák és az idősek közlekedését is nagyban
megkönnyítik. A peronok kényelmes és biztonságos
megközelítését új gyalogátkelőhelyek létesítésével, a Laky
Adolf utcánál, a Szent László téren és a Kőbánya alsó
vasútállomásnál pedig a megállóhelyek teljes átépítésével
biztosítják majd – fogalmazott a főpolgármester helyettes,
majd hozzátette: a megállókat utaskényelmi berendezések –
padok, utasvárók – teszik majd kényelmessé. A Mexikói
úton, az Örs vezér tere zuglói oldalán, a Szent László téren
és a Kőbánya alsó vasútállomásnál emelt szintű
peronlefedés, a többi megállóhelyen korszerű utasvárók
létesülnek.
Budapesten elsőként az 3-as és az 1 -es villamosvonalak
megújuló szakaszain alakítanak ki füves vágányokat.
Kőbányán az Ónodi utca és a Kápolna utca között automata
locsolórendszerrel ellátott fűburkolattal látják el a
villamospályát, ami nem csupán esztétikus, de a por és a zaj
okozta kellemetlenségeket is enyhíti.
– Tarlós István főpolgármester és az új városvezetés
hivatalba lépése, illetve a BKK létrejötte óta több mint 1 00
milliárd forint értékben kötöttünk támogatási szerződést új
közlekedésfejlesztési beruházásokra. Ezekből az új, az
elmúlt két évben elnyert európai uniós forrásokból és vissza
nem térítendő támogatásokból épül ki az 1 -es villamos új
szakasza, újul meg az 1 -es és 3-as villamosok vonala,
fejlesztjük a budai villamosközlekedést, veszünk új
villamosokat és trolibuszokat, valósítjuk meg a Bubi
projektet és dolgozunk a következő évek újabb fejlesztésein
– emelte ki György István.
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